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Câciu: Pâna la finalul acestui an, toate vamile ar trebui sa fie dotate cu scannere

Ministrul Finantelor, Adrian Câciu, a declarat miercuri ca pâna la finele acestui an toate vamile din tara ar

trebui sa fi dotate cu scannere, precizând ca i-a cerut presedintelui Autoritatii Vamale sa faca demersurile

necesare în acest sens.

 

El a fost întrebat într-o conferinta de presa sustinuta la Palatul Victoria care este planul autoritatilor legat de

instalarea echipamentelor de scanare în punctele vamale.

 

"Pâna la finalul acestui an. Astept de la presedintele Autoritatii Vamale, i-am cerut sa avem în toate vamile

scannere. Şi ar trebui sa apara foarte curând acest dosar de achizitie, acolo unde nu exista scannere, foarte rapid, ca

pâna la finalul acestui an sa avem punctele vamale acoperite cu scannere, mai ales în zonele încercate greu de

trafic", a spus Adrian Câciu.
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